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                                                                                                       Tarnów, 15 grudnia 2020r. 

 

                                                                                                                                                       

                                                                                                                                                  

 

Pan Jakub Kwaśny   

Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Tarnowie   

                         

 

 

 

                       W odpowiedzi na Pańskie pismo z dnia 3 grudnia br. /data wpływu do UMT/ w sprawie 

zapytania radnej Krystyny Mierzejewskiej, złożonego na XLII sesji Rady Miejskiej w dniu 26 listopada 

br. w sprawie dokończenia remontu nawierzchni (wykonanie nowej nakładki asfaltowej) ul. Do 

Prochowni na odcinku od skrzyżowania z ul. Leśną w kierunku ul. Słonecznej uprzejmie informuję, co 

poniżej następuje.  

1/ Zadanie to nie znalazło się w projekcie uchwały budżetowej na 2021r. z dnia 15 listopada br.,  

ponieważ w pierwszej kolejności należało ująć w tym projekcie zadania drogowe, które uzyskały, 

bądź mają możliwość uzyskania  dofinansowania zewnętrznego.   

2/ W związku z powyższym zadanie to pozostanie na liście oczekujących na realizację i będzie podjęta 

próba sfinansowania go w trakcie roku budżetowego. Kwota potrzebna na realizację całego 

wnioskowanego zakresu robót to ok. 600 tys. zł. 

                    

 

 

 

 

 

 

 

  
OTRZYMUJĄ 

1 x Adresat, 

1 x Kancelaria Rady Miejskiej,  

1 x a/a. 

 

 


